
 تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد- 
شــهردار تبریز گفت: اصلاح قانون محدوده و 
حریم شهر از الزاماتی است که باید طبق تاکید مقام معظم 
رهبری مبنی بر حفظ حریم شهرها و لزوم قرار گرفتن در 
اختیار شهرها بدون ملاحظات تقسیمات سیاسی مورد 

توجه قرار گیرد.
یعقوب هوشیار در مجمع شهرداران کلانشهرهای ایران 
اظهار کرد: متاسفانه در کلانشهرها، اراضی ملی داخل 
محدوده در اختیار شهرداری نیست و به همین دلیل در پی 
نبود نظارت کافی از سوی شهرداری نمی توان از ساخت 

و ساز غیرمجاز صورت گرفته ممانعت کرد.
وی افزود: افراد ساکن در این منطقه، اراضی را تصرف 
نکرده اند، بلکه افراد سودجو نســبت به این کار اقدام 
می کنند. خواهشمندم این موضوع مدنظر باشد که در 
سطح کلانشهرها مدیریت اراضی ملی با شهرداری ها 
باشد. شهردار تبریز با اشاره به ضوابط سختگیرانه میراث 
فرهنگی در حریم بافت تاریخی شهر نیز گفت: ضوابط 
ســختگیرانه میراث فرهنگی در حریم بافت تاریخی 
شهرها موجب خروج سکنه این بافت و متروکه ماندن 

آن شده و انتظار می رود این ضوابط از سوی نمایندگان 
مجلس و دولت اصلاح و بازنگری شود.

نماینده شــهرداران کشور در ســازمان شهرداری ها و 
دهیاری های وزارت کشور خرید و افزایش اتوبوس های 

شهری را نیاز کلانشهرهای کشور دانســت و افزود: 
کلانشهرها در راستای کاهش ترافیک شهری و آلودگی 
محیط زیســت نیازمند تجهیز و نوســازی ناوگانی 
اتوبوسرانی خود هستند که دولت در این حوزه می تواند 

نقش تعیین کننده ای داشته باشد.
وی بهره گیری از ظرفیت مناطق آزاد کشور با هدف وارد 
کردن  خودرو به ناوگان حمل و نقل عمومی شهرها را 
در زمینه حل مشکلات مربوط به ترافیک شهرها مهم 

دانست.
هوشــیار تصریح کرد: عدم پرداخت ســهم دولت از 
پروژه های ملی کلانشهرها همچون قطار شهری، مشکل 
دیگری است که نیازمند تعامل و پیگیری این موضوع از 

طریق نمایندگان مجلس شورای اسلامی هستیم.
وی اضافه کرد: فاینانس ۴۲۰ میلیــون یورویی خط ۲ 
متروی تبریز در انتظار تأیید معاون اول رئیس جمهور 
است که با اختصاص آن شاهد پیشرفت چشمگیر در 

عملیات عمرانی قطار شهری تبریز خواهیم بود.
شهردار تبریز تصریح کرد: آمار زمین های اوقافی نیز در 
شهرهای بزرگ بالا است. اگر همه این اراضی در اختیار 
شهرداری باشد، شــهرداری ها مانع دخل و تصرف و 

دست اندازی سودجویان می شوند.
وی در پایان محقق شدن تکالیف دولت در برنامه ششم 

توسعه در زمینه هوشمند سازی شهرها تاکید کرد.

 7
تولید بیش از ۵ میلیارد کیلو وات ساعت انرژی در نیروگاه نکا

 ساری-خبرنگاراقتصادسرآمد-تولید انرژی در نیروگاه نکا از مرز ۵ میلیارد و ۸۰۰ میلیون کیلو وات ساعت گذشت.
حسینعلی تازیکی مدیر عامل شرکت مدیریت تولید برق نکا گفت: نیروگاه شهید سلیمی نکا از ابتدای امسال تا پایان مهر بیش از ۵ میلیارد و ۸۳۹ میلیون و ۴۷۲ هزار کیلووات ساعت انرژی تولید کرد.

او افزود: نیروگاه شهید سلیمی نکا در مهرماه امسال بیش از ۸۴۸ میلیون و ۴۶۵ هزار کیلووات ساعت انرژی تولید کرد که از این میزان تولید بالغ بر ۸۰۰ میلیون و ۱۳۰ هزارکیلووات ساعت انرژی خالص به شبکه 
سراسری برق کشور تزریق شد. تازیکی گفت:در این ماه بالغ بر ۷۱ درصد انرژی تولید شده در واحد های بخار و حدود ۲۹ درصد در واحد های بلوک سیکل ترکیبی بدست آمد طوری که در هفت ماه ابتدای 

امسال بیش از ۶۰ درصد انرژی تعهدی سالانه نیروگاه، طبق برنامه محقق شد.
نیروگاه شهید سلیمی نکا با ۴ واحد بخار به ظرفیت هرکدام ۴۴۰ مگاوات، ۲ واحد گازی به ظرفیت هر یک ۱۳۷.۶ مگاوات و یک واحد بخار سیکل ترکیبی با ظرفیت ۱۶۰ مگاوات با تامین بیش از ۴ درصد برق 

کشور نقش موثری در پایداری شبکه سراسری برق کشور دارد.

شهردار تبریز خواستار شد:

اصلاح قانون حریم و محدوده شهرها

مدیرکل بیمه سلامت لرستان:

صندوق بیماران خاص و صعب اعلاج راه اندازی می شود 

   انتخاب اعضای جدید هیئت مدیره انجمن صنفی جایگاهداران سوخت آذربایجان شرقی

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین
سرپرست شرکت توزیع برق اصفهان:

نمایشگاه،مظهر تکنولوژی های به روز و نوین است

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست شرکت توزیع برق اصفهان 
گفت:نمایشگاه،مظهر تکنولوژی های به روز و نوین است،

علیرضا کشانی در حاشیه نمایشگاه بین المللی صنعت برق اصفهان  با اشاره به ادغام علم 
و صنعت گفت:خوشبختانه درعرصه صنعت دستاورد های خوبی طی سال های گذشته 

تاکنون کسب شده است، و این را می توان حاصل ادغام دانش و صنعت دانست.
وی همچنین تصریح کرد: امروز ما در تامین وتجهیزقطعات توانسته ایم به خودکفایی 
کامل برسیم به طوریکه تمام وسایل و امکانات صنعت برق در داخل کشور تولید و ساخته 

می شود.
وی در ادامه افزود:صنعت برق می تواند نیازهای این حوزه را در کشور برطرف کند و دیگر 

نیاز به تامین قطعات یا تجهیزات از خارج از کشور نداریم.
کشانی در ادامه متذکر شد:برخی از تکنولوژی های روز صنعت برق نیزتوسط مهندسان 
ایرانی در حال ساخت است و می توان این نوید را داد که صنعت برق در بخش تولید و توزیع 

دارای کیفیت خوبی در ارائه خدمات است.
وی در بخشی دیگر از صحبت های خود با بیان اینکه مردم در تابستان توانستند, مدیریت 
مصرف داشته باشند، گفت:خوشــبختانه با مدیریت مصرفی که از سوی مردم به عنوان 
مشترک انجام شد توانستیم پیک تابستان را به خوبی و با کمترین مشکل پشت سر بگذاریم.

وی در ادامه افزود: باتوجه به اینکه بیشتر نیروگاه های تامین برق حرارتی هستند در زمستان 
نیاز بیشتری به تامین انرژی گاز است به همین منظور مردم بایستی در مصرف همانند تابستان 

مصرف خود را مدیریت کنند..

 بیش از ۱۹ هزار نفر ساعت آموزش
 در فنی و حرفه ای خواهران شاهرود ارایه شد

 سمنان - رضاییان،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس مرکز آموزش فنی و حرفه ای خواهران 
شاهرود گفت: مرکزهای فنی و حرفه ای دختران و تخصصی کشاورزی شاهرود طی نیمه 

نخست امسال ۱۹ هزار و ۱۰۳ ساعت آموزش به علاقه مندان ارایه کردند.
فاطمه زُهرابی افزود: یکهزار و ۴۹۲ نفر کارآموز در بخــش دولتی و ۹۵۳ نفر در بخش 

خصوصی طی ۶ ماهه نخست امسال آموزش های مهارتی را در شاهرود فراگرفتند.
رئیس مرکز آموزش فنی و حرفه ای خواهران شــاهرود با بیان اینکه در بخش دولتی ۱۹ 
هزار و ۱۰۳ نفر ساعت آموزش در سه رشته ارایه شد، ابراز داشت: طی همین بازه زمانی، 
آموزشــگاه های آزاد تحت نظارت فنی و حرفه ای در بخش خصوصی ۳۱ هزار و ۴۶۰ 
نفرساعت در هشت رشته آموزش ارایه کردند. زهرابی با اشاره به اینکه مراکز هدف آموزشی 
شامل بنگاه های اقتصادی و محیط کار واقعی، دانشجویان، روستاها، مراکز ثابت شهری، 
اردوگاه های ترک اعتیاد و زندان ها، مناطق سیار شهری و سکونتگاه ها و پادگان ها است، 
ادامه داد: ۵۰ کارآموز بنگاه های اقتصادی و محیط کار واقعی در رشته صنایع دستی، هنری و 

پوشاک سه هزار و ۴۰۴ نفر ساعت طی نیمه نخست امسال آموزش فراگرفتند.
او با بیان اینکه تمامی دوره های آموزشی به صورت رایگان ارایه شد، اظهار داشت: ۶ کارآموز 
بنگاه های اقتصادی و محیط کار واقعی در رشته کشاورزی، ۵۵۴ ساعت و ۲ کارآموز هم در 

رشته صنایع غذایی ۲۰۵ ساعت طی این بازه زمانی آموزش دیدند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین اعلام کرد؛
فعالیت ۲۶۱ واحد در حوزه صنایع پایین دستی پتروشیمی

 قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین 
گفت: ۲۶۱ واحد بهره بردار در شهرک ها و نواحی صنعتی استان قزوین در حوزه صنایع پایین 

دستی پتروشیمی و همچنین شیمیایی فعالیت می کنند.
رضا صفاری مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قزوین در نشست کارگروه ستاد تسهیل 
و رفع موانع تولید استان قزوین، گفت: ۲۶۱ واحد بهره بردار در شهرک ها و نواحی صنعتی 
استان قزوین در حوزه صنایع پایین دستی پتروشیمی و همچنین شیمیایی فعالیت می کنند که 

۴۰ واحد  آن  راکد و تعطیل هستند.
این مسوول گفت: نهضت احیای واحد های تولیدی راکد و تعطیل در کشور به راه افتاده و 
با توجه به ظرفیت های قزوین در بخش صنایع، این استان به عنوان پایلوت عارضه یابی و 

احیای صنایع پایین دستی پتروشیمی برگزیده شده است.
وی اظهار داشت: در راستای تفاهم نامه میان وزارت صنعت، معدن و تجارت و شرکت 
ملی صنایع پتروشیمی، برای احیای واحد های راکد صنایع پایین دستی پتروشیمی از همه 

ظرفیت ها استفاده خواهد شد.
 

پل تاریخی دوآب شازند لایروبی شد

 اراک-خبرنگاراقتصادسرآمد-پل تاریخی دوآب در محور اراک- بروجرد با مشارکت اداره 
راهداری و منابع آب استان مرکزی لایروبی شد.

عملیات لایروبی پل تاریخی دوآب در محور اراک- بروجرد با همکاری و مشارکت اداره 
راهداری و منابع آب استان صورت گرفت.

محمد اتابکی رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان شازند با 
اشاره به اینکه دهانه پل تاریخی دوآب به دلیل گرفتگی در خطر تخریب و آسیب جدی قرار 

داشت از لایروبی این رودخانه خبر داد.
اتابکی افزود: علت گرفتگی دهانه این پل وجود لجن، رویش درختان و گیاهان خود رو بود.
پل دوآب در دوران قاجار بر روی رودخانه قره چای احداث شــده اســت؛ این پل در ۲ 

کیلومتری شمال شرق روستا های فر و حصار قرار گرفته است.

مدیرکل کمیته امداد استان :
 هزار خانوار در قزوین درخواست
 راه اندازی پنل خورشیدی دارند

 قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل کمیته امداد 
استان قزوین گفت: در حال حاضر هزار خانوار، درخواست راه 
اندازی پنل خورشیدی را اعلام کرده اند که بیش از ۴۰۰ پنل تا پایان 

امسال نصب خواهد شد.
ناصر ظاهری مدیرکل کمیته امداد اســتان قزوین گفت: در حال 
حاضر یک هزار خانوار، درخواست راه اندازی پنل خورشیدی را 
اعلام کردند که بعد از بررسی کارشناسان بیش از ۴۰۰ پنل تا پایان 

امسال نصب و راه اندازی خواهد شد.
مدیرکل کمیته امداد استان قزوین گفت: تاکنون ۱۰۰ پنل خورشیدی 
خانگی به منظور درآمدزایی برای خانواده های زیرپوشش کمیته 

امداد استان در منازل مددجویان نصب و راه اندازی شده است.
وی اظهار داشت: مددجویان برای احداث پنل خورشیدی خانگی 
تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان تســهیلات چهاردرصدی دریافت 

می کنند که بازپرداخت آن هم هفت ساله با یک سال تنفس است.
ظاهری، میانگین درآمد خانواده ها از درآمد تولید برق خانگی را پنج 
تا ۱۱ میلیون تومان عنوان کرد و افزود: برق تولید شده به ازای هر 

کیلو وات ۲ هزار و ۲۰۰ تومان خریداری می شود.
این مسوول تصریح کرد: این نیروگاه های خورشیدی بسته به توان 
تولید و تعداد پنل ها دارای قیمت های متفاوتی هستند و کمیته امداد 
قزوین نیز همواره مساعدت های مالی و تسهیلاتی لازم را از آن ها 

انجام می دهد.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان:
 ۹۵ درصد جاده های گلستان

 پوشش اینترنت دارد

گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات گلستان گفت: بالغ بر ۹۵ درصد جاده های گلستان دارای 

پوشش است.
محمد احمدی اظهارکرد: در سال های اخیر و در راستای توسعه 
ارتباطات روستایی و کاهش شکاف دیجیتالی بیش از ۹۷ درصد 
روستاهای استان دارای ارتباط شدند. مدیرکل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات گلستان ادامه داد: این در حالی است که طبق برنامه ششم 
توسعه باید تا پایان سال ۱۴۰۰ حدود ۸۰ درصد روستاهای بالای 
۲۰ خانوار اســتان به اینترنت پرسرعت دسترسی داشته باشند و 
از این حیث از برنامه جلوتر هستیم و امید داریم در ماه های آتی 
تمام روستاهای بالای ۲۰ خانوار استان را به شبکه ملی اطلاعات 
و اینترنت متصل کنیم.وی در ادامه از تخصیص اعتبار لازم برای 
اتصال فیبرنوری به همه مشترکان خانگی و تجاری ساکن مرکز 
استان خبر داد و گفت: از دیگر طرح های توسعه ارتباطات روستایی 
می توان به اتصال پهن باند فیبر به خانه یا همان اتصالات پهن باند 
FTTH اشاره کرد که با مزایایی که نسبت به فناوری های کنونی 
دارد و می تواند اتصال پرسرعت تری را نسبت به تکنولوژی قبلی 
ایجاد کند. احمدی گفت: در حال حاضر در آغاز مسیر توسعه فیبر 
نوری در استان هستیم و امید می رود تا پایان سال آینده شاهد رشد 

چند برابری مشترکان فیبرنوری در استان باشیم.

صادرات ۱۷۲ هزار تن محصولات کشاورزی 
از مرز مهران به عراق

 ایلام -حسن بیگی،خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیرکل گمرک استان 
ایلام گفت: ۱۷۲ هزار تن انواع محصولات کشــاورزی )صیفی 
جات( به ارزش ۵۵ میلیون دلار در سال جاری از طریق مرز بین 

المللی مهران به عراق صادر شده است.
روح الله غلامی اظهار داشت: سال گذشته بیش از ۲۴۸ هزار تن انواع 
محصولات کشاورزی )صیفی جات( به ارزش ۷۴ میلیون دلار از 

مرز بین المللی مهران به عراق صادر شده است.
مدیرکل گمرک استان ایلام از صادرات ۹۰۰ میلیون دلاری کالا در 
سال جاری از مرز بین المللی مهران به عراق و سایر کشورها خبر 
داد و یادآور شد: این  میزان کالا از نظر وزنی نسبت به سال گذشته ۸۹ 

درصد و از نظر ارزش دلاری ۷۲ درصد رشد داشته است.
به گفته غلامی، این میزان صادرات کالا در سال جاری یک میلیون 
و ۹۴۴ هزار تن بوده اســت. وی به اقلام صادراتی مرز مهران در 
مدت یاد شده اشاره کرد و افزود: مهم ترین اقلام صادراتی شامل 
مصالح ساختمانی، میوه و تره بار، محصولات پلاستیکی، صنعتی، 
شیشه و جام، لوازم خانگی و محصولات فلزی بوده است. مدیرکل 
گمرک ایلام با اشاره به مجموع صادرات کالا از مرز مهران در سال 
گذشته تاکید کرد: یک میلیارد و ۱۶۱ میلیون دلار انواع کالا سال 
گذشــته از طریق مرز بین المللی مهران به عراق و سایر کشورها 

صادر شده است.
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اخبار

 خرم آباد-رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
مدیرکل بیمه سلامت لرستان از راه اندازی صندوق 
بیماران خاص و صعب العلاج با هدف کاهش هزینه ها و 

ارائه بسته های حمایتی خبر داد. 
شاهدخت فتحی بیرانوند  ضمن گرامی داشت هفته بیمه 
سلامت، اظهار کرد: بیمه سلامت اقدامات ارزشمندی 
را طی سال  های اخیر انجام داده که این کارها در دولت 

سیزدهم ویژه تر دنبال می شود.
وی خاطرنشــان کرد: حفاظت مالی از بیمه شــدگان 
و کاهــش پرداختی از جیــب بیمــاران از مهمترین 

سیاست های سازمان بیمه سلامت است.
مدیرکل بیمه سلامت لرستان از اجرای ۱۰۰ درصدی 

نسخه پیچی الکترونیک در اســتان خبر و ادامه داد: از 
استان های نخست بودیم که علی رغم مشکلاتی همچون 
زیرساخت های لازم، نسخه نویسی الکترونیکی به طور 

کامل انجام می شود.
فتحی بیرانوند با اشاره به بیمه رایگان سه دهک پایین 
استان، بیان داشت: اجرای طرح دارویار از دیگر اقداماتی 
بود که اساس کار آن توسط بیمه ها به ویژه بیمه سلامت 

انجام گرفته است.
وی با بیان اینکه پرداخت مطالبات موسسه های دارویی 
و درمانی به روز است، افزود: همچنین هزینه های بالای 
درمان با اجرای طرح ناباروری کاهش چشــم گیری 
داشته، به نحوی که تاکنون حدود ۱۵۰۰ نفر ثبت نام و 

به گروه های پزشــکی متخصص معرفی شــدند تا از 
امتیاز ویژه ای با کمترین هزینه با بیشــترین خدمات 

برخوردار شوند.
مدیرکل بیمه سلامت لرستان با بیان اینکه انجام خدمات 
توانبخشی به جامعه معلولان در تعهدات این مجموعه 
قرار گرفته، افزود: بیمه ســلامت حــدود ۷۰ درصد 

هزینه های درمانی این قشر از جامعه را تقبل کرده است.
فتحی بیرانوند با اشاره به راه اندازی سامانه شهروندی 
در ایام کرونــا، تصریح کرد: ســامانه ای جامع  که فرد 
می تواند به صورت غیرحضــوری اقداماتی همچون 
تمدید دفترچه، اطلاعات پزشکی و ارتباط با پزشک 

خانواده را انجام دهد.

 تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد- اعضای 
جدید هیئت مدیره انجمن صنفی جایگاهداران سوخت 
استان آذربایجان شرقی مشخص شدند در این انتخابات که 
شرکت پرشور و گسترده و استقبال خوب اعضای انجمن 
ترتیب یافته بود، هیئت مدیره انجمن صنفی جایگاهداران 
سوخت استان آذربایجان شرقی آقایان حسین افتخاری، 
سلمان امیری تیکمه داش، عباسعلی رزمجو، جواد عابدین 
زاده مجارشین و رامین کریمی فر به عنوان اعضای اصلی 
و آقایان جواد قویدل و علیرضا منطقی به عنوان اعضای 
علی البدل و خانم  سهیلا دوست خواه بعنوان بازرس 
اصلی و ناصر نویدی قوجان به عنوان بازرس علی البدل 
انتخاب شدند. در این انتخابات در ابتدا گزارش عملکرد 
انجمن توسط امیری رئیس قبلی و گزارش دبیر و عضو 

هیات مدیره سابق انجمن توســط صمد نیکنام ارائه و 
سپس با انتخاب هیئت رئیسه مجمع ،جلسه رسمیت یافته 
و در یک فضای انتخاباتی سالم و رقابتی اعضای جدید 
هیئت مدیره انجمن صنفی جایگاهداران سوخت استان 
آذربایجان شرقی انتخاب شدند.در این انتخابات مدیر 
منطقه شرکت فرآورده های نفتی استان آذربایجان شرقی 
و کارشناســان اداره کار، تعاون و رفاه اجتماعی استان 
آذربایجان شرقی و عکاسان و خبرنگاران استان آذربایجان 
شــرقی نیز حضور داشتند.شــایان ذکر است: انجمن 
جایگاهداران سوخت استان آذربایجان شرقی یکی از 
تشکل های فعال، پویا و نمونه در سطح کشور می باشد که 
در جهت دفاع از حق و حقوق صنفی جایگاهداران بنزین، 

گاز و... فعالیت می نماید

طی ۶ ماهه نخست سال جاری انجام شد؛

پرداخت بیش از ۵هزار و ۲۱۷  میلیارد 
ریال تسهیلات توسط بانک توسعه تعاون 

  کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد- طی ۶ ماهه نخست سال 
جاری بیش از ۵۲۱۷ میلیارد ریال تسهیلات در قالب ۱۵۶۹ فقره پرونده 
اعتباری به بخشهای مختلف اقتصادی استان شامل صنعت و معدن، 
کشاورزی،بازرگانی خدمات، اشتغالزایی و حمایتی پرداخت گردیده 
است..به گزارش روابط عمومی بانک توسعه تعاون  استان البرز غیاثی 
مدیر شعب اســتان با عنوان کردن این مطلب تصریح کرد: حمایت از 
بخش صنعت و تولید استان البرز که یکی از قطبهای صنعتی و تولیدی 
کشور میباشد از اهمیت بسزایی در سیاستهای تدوین شده بانک توسعه 
تعاون برخوردار است و ما از هیچ حمایتی در این زمینه دریغ ننموده و 
همواره در کنار تولیدکنندگان حضور داریم ولی نیازمند حمایت و تعامل 
جدی صنعتگران، تولیدکنندگان و صاحبان سرمایه میباشیم تا با تقویت 
و رفع معضل کمبود منابع مالی با تمام توان به وظایف خود عمل نماییم.

غیاثی حمایت از بخش تعاون و تولید را جزء لاینفک در تصمیم گیری 
و سیاستگذاری های بانک دانست و اظهار داشت: کلیه بخشنامه ها و 
سیاستهای ابلاغی مدیران ارشد بانک و استان برپایه حمایت از تولید و 
اشتغال با اولویت بخش تعاون در راستای افزایش سطح تولید و اشتغال 
استان بنا شده ولی این حمایتها نیازمند تامین نقدینگی و منابع مالی میباشد 
که نیاز است با تعامل و همکاری دو طرفه، فیمابین بانک و صاحبان سرمایه 
و شرکتهای تولیدی همچون سنوات قبل با تمام قدرت در مسیر حمایت 
از تولید و اشتغال استان گام برداریم.غیاثی در پایان با اشاره به پرداخت 
بیش از ۵۲۱۷ میلیارد ریال تسهیلات طی ۶ ماهه نخست سال گفت: با 
اینکه منابع مالی کاهش یافته و بانکها در تنگنای مالی قرار دارند ولی با 
تمام توان همچنان در خدمت تولید و اشتغال استان بوده ایم و از تمام 
ابزار و اختیارات خود در جهت رفع مشکل شرکتها و بنگاههای اقتصادی 

استفاده کرده ایم.

استاندار لرستان: 

پیشرفت فیزیکی سد آبسرده بروجرد 
مطلوب نیست

خرم آباد رضا حبیبی،خبرنگاراقتصادســرآمد-فرهاد زیویار استاندار 
لرستان در جلسه بررسی سد آبسرده بروجرد که با حضور معاون وزیر 
نیرو و فاطمه مقصودی نماینده مردم بروجرد در محل کارگاه سد برگزار 
شد، اظهار کرد: در حال حاضر ســبک زندگی مردم با ۵۰ سال گذشته 

متفاوت است.
وی تصریح کرد: در چند سال گذشته ۳۰ درصد از مردم در شهر و ۷۰ 
درصد در روستاها زندگی می کردند اما در حال حاضر این مهم معکوس 
شده و سبک زندگی مردم تغییر کرده که باید اصلاحاتی در سبک زندگی، 
تولید به وجود بیایید. استاندار لرستان خاطرنشان کرد: استان حدود سه 
دهه عقب بوده، از جهت منابع آبی جزء استان های برخوردار است و 

ظرفیت بالقوه در کشور به شمار می  رود.
زیویار اضافه کرد: از جهت بالفعل بودن و بالفعل درآمدن علی رغم اینکه 
۱۰ میلیارد مترمکعب روان  آب و چشمه داشتیم امسال تابستان به گونه ای 

بود که برخی از روستاهای استان با تانکر آبرسانی می شدند.
وی با بیان اینکه لرســتان دارای ۱۱ شهرستان است، افزود: جمعیت ۲ 
شهرستان خرم آباد و بروجرد بیش از نیمی از جمعیت لرستان را تشکیل 
می دهند. زیویار ادامه داد: یکی از موضوعات اساسی که در برنامه های 

وزارت نیرو بوده بحث آب شرب لرستان است.
سد مخزنی آبسرده با ارتفاع ۸۴ متر ارتفاع طرح بزرگی است که علاوه بر 
سد طرح تصفیه خانه و انتقال اب در آن اجرا می شود که بهره برداری از 
سد آبسرده علاوه برتامین ۷۵ میلیون مترمکعب اب شرب بروجرد چهار 
هزارو ۲۰۰هکتار زمین کشاورزی دشت سیلاخور تامین آب خواهد شد.

این سد دارای مخزن ۶۱ هزار متر مکعبی و حجم بدنه ان ۲ میلیون و ۷۰۰ 
متر مکعب است که ۷۵میلیون متر مکعب آب شرب شهر بروجرد و بهبود 

اراضی پایین دست را تامین می کند.

معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه عنوان کرد؛ 

   حفظ روند سودآوری و فروش
 در شرکت فولاد مبارکه

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون اقتصادی 
و مالی فولاد مبارکه گفت: این شــرکت در ۳ ماهه نخســت سال 
جاری ۲۰۶،۹۲۰ میلیارد ریال ســود خالص کسب نموده که این 
رقم در ۶ ماهه نخست به ۳۲۲،۴۱۴ میلیارد ریال رسیده است که 
نشان  دهنده حفظ سودآوری در حد مطلوب نسبت به رقبای داخلی 

و خارجی است.
مهدی کویتی، معاون اقتصادی و مالی فولاد مبارکه اظهار کرد: این 
شرکت در شرایط رکودی حاکم بر بازار، در ۶ ماهه نخست سال 
جاری موفق به فروش ۳،۹۴۷،۲۸۸ تن محصولات فولادی شده که 

نسبت به مدت مشابه سال قبل، افزایش ۱۰ درصدی داشته است.
وی افزود: از نظــر ریالی نیز درآمد فروش بــه ۸۰۴ هزار میلیارد 
ریال رسیده که نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۲ درصد افزایش 
داشته است؛ شرکت تا پایان ســال جاری با فروش ۸،۴۰۰،۰۰۰ 
تن محصول، درآمدی حدود ۱،۶۰۰ هزار میلیارد ریال را کســب 
خواهد کرد که نسبت به سال مالی قبل ۱۰ درصد افزایش خواهد 

داشت.
معاون اقتصادی و مالی شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: فولاد 
مبارکه در ۳ ماهه نخست سال جاری ۲۰۶،۹۲۰ میلیارد ریال سود 
خالص کســب نموده که این رقم در ۶ ماهه نخست به ۳۲۲،۴۱۴ 
میلیارد ریال رسیده است؛ این روند نشان دهنده حفظ سودآوری در 

حد مطلوب نسبت به رقبای داخلی و خارجی است.
وی اذعان داشــت: یکی از ویژگی های بارز شرکت فولاد مبارکه 
پرداخت سود تقســیمی مصوب در کم ترین زمان به سهامداران 
مخصوصاً سهامداران حقیقی است، به طوری که سود سهامداران 

حقیقی در تاریخ ۲۰ شهریورماه پرداخت شده است.


